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1. Welkom 

2. Adviezen 

 Trage weg, nog wachten op een antwoord. 
 Fietsvoorzieningen: 

Veel fietsers vinden geen plaats rond Spikkerelle bij grote evenementen. Dit zou 
opgenomen worden bij de uitbreiding van de site. Toch schreven we reeds een 
advies voor een tussentijdse oplossing (bijvoorbeeld verplaatsbare fietsstallingen). 
Hier kwam nog geen antwoord op.  
De reden dat dit niet goed vooruit gaat is dat ze het terras duurzamer willen inkleden. 
Het kan zijn dat de fietsenstalling aan krak een nieuwe locatie krijge. Op korte termijn 
gaan ze er overplaatsen van ergens anders naar krak. Hier zal meer duidelijkheid 
rond komen begin volgend jaar. Aan het gemeentehuis komt wel een afgedekt 
fietsenrek met laadpunt in de loop van 2022. 

 Studeerruimte (advies moet nog worden ingediend)  



Heeft zeker een positieve invloed in coronatijden. We hebben de mogelijkheden en 
infrastructuur in Avelgem. We gaan opnieuw starten met de bib, wanneer we zien dat 
vraag groter is dan het aanbod, gaan we op zoek naar tweede locatie (Spikkerelle is 
eventueel beschikbaar). 
Studenten uit Avelgem krijgen voorrang. 
Krak geeft aan dat we ook op hun kunnen rekenen voor een studeerplek. In de week 
is krak toch leeg en door de vroege sluitingsuren door corona kan dit ook in het 
weekend lukken, mits afstandsmaatregelen. 

3. Verdeling jeugdsubsidies 

 Verenigingen dienen activiteiten in waarop punten worden gegeven. Op basis hiervan 
wordt de 20 000 euro verdeeld.  

 Chiro en Krak: hetzelfde als vorig jaar (door corona kon niet veel doorgaan, 
dus op basis van vorig jaar de balans gemaakt) 

 Doordat er nu 4 verenigingen zijn ipv 3 is dit toch iets anders 
 Komt eind december op de rekening 
 Vanaf volgend jaar werken we met het nieuwe reglement. (vooral voor krak 

aanpassingen, Spacemakers,... zij worden hierin opgenomen.) 
 Verdeling is goedgekeurd 

 
Vraag krak: We zitten terug in een coronaperiode. Heeft opnieuw een impact op activiteiten 
zoals NYE die terug geannuleerd is. Subsidie voor verenigingen in moeilijkheden? Kan 
hiervoor terug een aanvraag worden ingediend? Nog steeds minder activiteiten, vroeger 
sluiten,... Ook voor de Chiro die Koetjeboef moest annuleren. 
Volgens Tom is dit hetzelfde systeem zoals vorig jaar. Een paar verenigingen hebben hierop 
ingetekend en dit ook gekregen, op 1 vereniging na (die geen bewijs had).  
Krak zit niet in de problemen, maar loopt wel heel  wat geld mis. Alle beetjes helpen. 
Reglement van vorig jaar werd normaal gewoon verlengd. Pieterjan gaat dit verder 
opnemen. 
 

 
 

4. Nieuws uit CBS 

 Wanneer covid het toelaat gaan ze eind december naar het Overkophuis in Ronse 
met als doel in te zetten op het mentaal welzijn van jongeren en kinderen. 

 Gemeente voorziet openbare verlichting op basis van energiezuinige ledverlichting. 
In 2022 willen ze centrum Avelgem (Kerkstraat, Spikkerelle, Scheldelaan, 
evenementenweide...) wat meer verlichten. Op die manier zijn er ook betere beelden 
op camera’s. Dit is momenteel niet altijd gemakkelijk op de evenementenweide 
omdat het donker is (in mini Spikkerelle bv). Momenteel hebben de camera’s al een 
aantal keer hun nut bewezen. 
Pijnpunt camera’s: fietsverlichting en jongeren. Iets voor de jeugdraad? Meer 
sensibiliseren.  

 2 projecten die jeugd en scholen aanbelangen:  
 2 jaar geleden was er een benefietavond voor Justine Vandemeulebroeke. Er 

werd geld ingezameld, nu is dit ter beschikking in teken van projecten. In 
omgeving van iedere school een potlootpaal, om automobilisten duidelijk te 
maken dat ze zich in een schoolomgeving bevinden. Scholen zijn enthousiast 



 Sensibiliserende actie voor scholen om zoveel mogelijk mensen te voet of met 
fiets naar school te brengen. High five actie: door te passeren aan bepaalde 
palen kunnen ze punten inzamelen om dan bijvoorbeeld in te ruilen voor 
gadgets.  

 Nie mee oes: fietsverlichting door jeugdraad terug naar boven te brengen. 
 Skate-infrastructuur: in de zomer gaan kijken waar de mogelijkheden zijn rond 

Spikkerelle. Uitgekomen op stuk grond die mogelijkheden biedt, nu wordt 
stedenbouwkundig gekeken of dit kan. Tussen de kerk en de dekenij, langs de kant 
van de parking is een smalle doorgang die uitkomt aan achterkant van de kerk. Een 
brede driehoek. Dekenij gaat op lange termijn verdwijnen, die ruimte openmaken met 
zicht op Scheldemeersen. 
Probleem is de helling: zien dat er geen waterproblemen zijn na het verharden van 
die grond, dit wordt nu bekeken.  

 

5. Nieuws dienst jeugd & cultuur 

 Bezoek aan overkophuis. campagne kzitermee: nieuwe enquête om te zien hoe het 
nu is met de jongeren. Is het beter of slechter na een nog langere coronaperiode? 

 Volgende projecten: workshop sessie ‘blijf er niet mee zitten’ op 17 februari: 
 Om 19u voor ouders, leerkrachten, opvoeders,… Hoe kun je problemen 

aankaarten, in gesprek gaan? 
 Later is er een sessie voor de jongeren zelf. Met gratis pizza, interactief.  
 Promo start in januari. 

 

 Voorbereiden skate infrastructuur: met de skaters eens gaan kijken naar andere 
skateparken. 
Aandachtspunt: sociale controle zal moeilijk worden. 

 
 
 

 6. Jeugdraadtoneel 

2 opties voor 2022:  
 Fluoflitsfuif 
 Rotzooi (straattheater, voorstelling rond afval) 
 Er werd een mentimeter gemaakt om te laten stemmen waarbij ook extra opties 

kunnen toegevoegd worden. 
 Fluoflitsfuif won de stemming. Hiervoor moeten we samenzitten met krak.  

 
 

7. Brainstorm tieneractiviteit 

Er zijn reeds veel activiteiten die naar verschillende doelpublieken gericht zijn. Enkel de 
tieners hebben bereiken we niet. Ons voorstel is een tienerfuif (zonder alcohol). 
 
Andere voorstellen: 

 LAN party/Fifatornooi 



 Samenwerking met Spacemakers: hoe vlog ik, hoe maak ik video’s…. 
 Via stemming op sociale media? Dit is wel ook een doelgroep die we nu niet goed 

bereiken. 
 Voorstel verenigingen: baktornooi, schuimparty, ballenbadparty, silent disco 

 
 
 

8.Data 

Fluoflitsfuif: 23 januari 
AV: 19 maart 16u 
Groepsfeest Chiro + fuif (indien dit mag): 12 maart 
Jeugdraad BBQ: TBD (normaal eind april) 
Tieneractiviteit: voorjaar 2022 
De slimste krak: 18 december in theaterzaal 
Buitenspeeldag: 20 april  
 

9.Varia: 

De Chiro heeft een vraag voor Tom Beunens: Wij volgenden een cursus ‘gemachtigd 
opzichter’. Normaal kregen ze hier digitaal een attest van en ondersteunend materiaal 
(fluovest, bordje).. 
 
Hebben huidige maatregelen impact op de Chiro? Mogen enkel buiten doorgaan. 
 
Nieuwjaarsreceptie is ook geannuleerd. Middelen van hieruit worden geheroriënteerd om 
verenigingen te ondersteunen die het moeilijk hebben. 
 


